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خبری

خفاش ایران خفاش چین!
مرداد سال »هفتاد و نه« بود 
التهاب پايتخت را فرا گرفته 
قاتلي سريالي هر شب  بود. 
زني مظلوم را  خفه مي كرد 
بعد از قتلِ سومين نفر رئيس 
پليس اگاهي تهران به شبكه 
پنج )تهران( آمد ولي موقعي 
اي  نكته  خواست  مي  كه 
كليدي را بيان كند مجري آنتن را به اتاق فرمان سپرد. بعد از آن 
مصاحبه ١٦ خانواده ديگر بي مادر شد تا خلاصه خفاش شب 
دستگير شد و اعتراف كرد كه: زن باباي »مو زرد« و بلوند او ١٢ 
سال او را تا سرحد مرگ آزار جسمي و روحي و جنسي مي داده 
و اين كينه به زنان بلوند عقده اي براي اين جنايات مهلك بوده 
است بعدا معلوم شد از قتل سوم، پليس به كينه خفاش به 
زنان »بور« پي برده بود و رئيس پليس هم آن شب مي خواست 
زنان بلوند را هوشيار كند كه: تا دستگيري قاتل از سوار شدن 
به خودروهاي غريبه پرهيز كنند ولي به جناب مجري امر شده 
بود كه پايتخت بايد امن و امان جلوه داده شود. به عبارتي جان 
١٦ آدم در مقابل »فيگور امنيت« آن هم وقتي خود پليس مي 

خواهد از مردم كمك بگيرد ولي...
امروز پس از بيست سال، در اوج حمله بي رحمانه »خفاش 
چيني« يا همان ويروس كرونا، تاريخ در حال تكرار است. ساعت 
٩ صبح در شبكه خبر متولي اصلي مبارزه يعني معاون كل 
وزارت بهداشت وضعيت را وخيم توصيف مي كند ولي درست 
موقعي كه مي خواهد مردم را از عمق فاجعه و خطرات مهلك 
رسيدن »كوويد١٩« به فصل پاييز و زمان ماه عسل ويروس 
ها مطلع كند و از مردم مثل هميشه طلب ياري كند درست 
مشابه رفتار مجري برنامه خفاش ايراني، صداي معاون وزارت 
را مي برند و آنتن را به تبليغ »بيست قسطه« تحويل مي دهند 
تا رسانه ملي نشان دهد كه بعد از بيست سال هنوز مصلحت 
همه مملكت و هشتاد ميليون مردمش را او و مديرانش مي 

دانند و الحمدالله:»همه چي آرومه من چقدر افسردم«!

بررسی تدوین شاخص های ورزش 
حرفه ای از طریق ویدئو کنفرانس 

به پیشنهاد وزارت ورزش و جوانان  جلسه ای درخصوص نظام 
نامه تعیین  ضوابط و شاخص های ورزش حرفه ای از سوی 
کمیسیون اموراجتماعی و دولت الکترونیک ریاست جمهوری به 

صورت غیرحضوری و از طریق فضای مجازی برگزار شد.
احمد اسناوندی معاون اداره کل امور ورزشی به عنوان نماینده 
ورزش کارگری ارایه کننده نظرات کارشناسی شده ورزش کارگری 

در این جلسه حضور داشت.
دکتر فلاح زاده دبیر کمیسیون اجتماعی و دولت الکترونیک 
افشین   ورزش،  وزیر  معاون  احمدی  دکتر  جمهوری،  ریاست 
و  باشگاه ها  امور  و  ای  حرفه  ورزش  توسعه  مدیرکل  داوری 
نمایندگانی از سازمان برنامه و بودجه، وزارت امور اقتصادی و 
دارایی، سازمان امور اداری و استخدامی کشور و... حضور داشتند.
در این جلسه کلیات نظام نامه بررسی شد و مقرر گردید این 
موضوع به صورت لایحه در مجلس مطرح و پس از تصویب 
جهت تدوین آیین نامه اجرایی و تعیین شاخص ها در کمیته 

های تخصصی ورزش نهایی گردد.

تشریح  با  تهران  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
نحوه هزینه کرد اوراق مشارکت سال های ٩٧ و ٩٨، گفت: 
ایستگاه برج میلاد در خط هفت مترو طی شهریورماه امسال 

بهره برداری می شود.
روز  هاشمی«  »سیدمناف  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گذشته اظهار داشت: در حال حاضر ٥٠ درصد از مجموع 
٩١٠ میلیارد تومان اوراق مشارکت سال ٩٧ از سوی بانک 
آینده به حساب شهرداری تهران واریز شده و الباقی نیز 
به زودی پرداخت می شود؛ این در حالی است که در روز 
و ۵۰۰  یکهزار  مرکزی،  بانک  مساعدت  با  تیرماه  پایانی 
میلیارد تومان اوراق مشارکت سال ٩٨ نیز با عاملیت بانک 

رفاه کارگران منتشر شد.
وی افزود: در حال حاضر شرکت های تامین سرمایه این 
اوراق را خریداری کرده اند و منابع حاصل به نام شهرداری 

تهران در بانک رفاه موجود است.
معاون شهردار تهران با تاکید بر اینکه منابع حاصل از اوراق 
مشارکت سال های ٩٧ و ٩٨ در خطوط سه، ٦ و هفت مترو 
استفاده خواهد شد، عنوان کرد: بهره برداری از  ١٢ ایستگاه 
خطوط ٦ و هفت مترو تا پایان سال جاری هدف گذاری 
شهید  امیرکبیر،  میلاد،  برج  ایستگاه های  و  است  شده  
محلاتی، میدان قیام، اقدسیه، اکباتان و آهنگ و همچنین 
ایستگاه های واقع در مسیر خط هفت مترو به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی گفت: بر اساس برنامه زمان بندی هدف گذاری شده در 
آبان ماه چهار ایستگاه، در آذرماه ایستگاه های اقدسیه و 
اکباتان، در دی ماه ایستگاه آهنگ و در بهمن ماه ٦ ایستگاه 
دیگر در خطوط ٦ و ٧ مترو به بهره برداری می رسد و به طور 
حتم تاثیر انتشار این اوراق و وصول منابع مالی حاصل از آن 

را شهروندان پایتخت به چشم خواهند دید.
وی عنوان کرد: ٩١٠ میلیارد تومان اوراق مشارکت سال ٩٧ به 
مترو تهران اختصاص یافته و از یکهزار و  ۵۰۰ میلیارد تومان 
اوراق مشارکت سال ٩٨، هزار میلیارد تومان به مترو و ٥٠٠ 

میلیارد تومان به اتوبوسرانی تعلق خواهد گرفت.
به گفته وی شهر تهران به چهار هزار دستگاه اتوبوس نیاز 
دارد که بر این اساس، تأمین هزار دستگاه اتوبوس تا پایان 
سال هدف گذاری شده است که امیدواریم در سایه حمایت 

دولت، این مهم نیز محقق شود.
»هاشمی« همچنین به تاثیر منابع حاصل از اوراق مشارکت 
سال های ٩٧ و ٩٨ در بخش اشتغال و رونق تولید در شرکت 
واگن سازی تهران اشاره کرد و گفت: قسمتی از این پول در 
قالب قرارداد تولید واگن با شرکت واگن سازی تهران دنبال 

خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر قرارداد خرید ٦٣٠ دستگاه 
واگن توافق شده با کشور چین در حال انجام است و به رغم 
مشکلاتی که در این مسیر وجود دارد، فرآیند کار از سوی 
شهردار تهران در دست پیگیری است که به طور حتم، نیاز 

جدی تهران را برطرف خواهد کرد.
وی با اشاره به اینکه در عین حال قرارداد تولید ١٠٥ دستگاه 
واگن با شرکت واگن سازی تهران را نیز دنبال خواهیم کرد، 
افزود: در حال حاضر شرکت واگن سازی تهران هیچ قراردادی 
ندارد و  آخرین واگن های تولیدشده از سوی این شرکت نیز 

هفته گذشته تحویل شده است.
وی ادامه داد: تهران به بیش از یکهزار و ۴۵۰ دستگاه 
واگن به منظور خدمات رسانی بهتر به شهروندان نیاز دارد 
و با تامین این تعداد واگن برای خطوط متروی تهران، 
به طور حتم ظرفیت موجود جابه جایی مسافر در خطوط 
مترو که در حال حاضر تا قبل از شیوع کرونا ٢ میلیون 
نفر در روز بود، به چهار تا پنج میلیون نفر در روز خواهد 

رسید.
وی درباره تغییرات اجرای محدوده های طرح ترافیک و 
کنترل آلودگی هوا، گفت : در حال حاضر ٥٠ درصد طرح 
ترافیک در حال اجراست چرا که پیش از این ساعت اجرای 
طرح های مذکور  ٦:٣٠ صبح تا ١٩ بوده و اکنون ساعت 
اجرای محدوده های طرح ترافیک و کنترل آلودگی هوا از 
ساعت  ٨.٣٠ صبح تا ١٤.٣٠ می باشد که این تغییرات به 
دلیل ملاحظه شرایط کنونی انتشار ویروس کرونا و رعایت 

فاصله گذاری اجتماعی صورت گرفته است.
وی تاکید کرد: اما در نهایت در خصوص اجرا شدن و نشدن 
طرح محدوده های ترافیکی شهرداری تهران از تصمیم ستاد 

ملی مقابله با کرونا تبعیت می شود.

گزارش اول

شهریور ماه 99؛

متروی برج میلاد به ایستگاه بهره برداری می رسد 

طنز مکتوب

کوتاه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمدابراهیم همت را گرامی می دارد

253 هزار و 213 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۲۹۱ هزار و ۱۷۲ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۲۱۶ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۱۵ هزار 
و ۷۰۰ نفر رسیده است و تاکنون ٢٥٣ هزار و ٢١٣ نفر از 

بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شدند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۳۳۳ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۸۲ نفر 
از آن ها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به ۲۹۱ هزار و ۱۷۲ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۲۱۶ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۱۵ هزار و ۷۰۰ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۲۵۳ 
هزار و ۲۱۳ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۶۹۵ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
و ۸۵۰  هزار  و ۳۲۷  میلیون  دو  تاکنون  افزود:  لاری 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت اظهار کرد: همانند روزهای 
آذربایجان های  فارس،  مازندران،  استان های  گذشته 
شرقی و غربی، خراسان رضوی، البرز، خوزستان، لرستان، 
گلستان، کرمان، زنجان و ایلام در وضعیت قرمز قرار دارند. 
همچنین استان های تهران، اصفهان، بوشهر، هرمزگان، 

قزوین، مرکزی، خراسان شمالی، همدان، خراسان جنوبی، 
سمنان، سیستان و بلوچستان، اردبیل و کهگیلویه و بویر 

احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
معاون وزیر بهداشت بیان کرد: ۱۲ استان در کل کشور 
در وضعیت قرمز و ۱۳ استان در وضعیت هشدار قرار 
دارند. در استان اصفهان، دو شهرستان در وضعیت قرمز 
و ۱۱ شهرستان در وضعیت هشدار قرار دارند. آمار بستری 
در استان اصفهان روند افزایشی دارد. در شهرستان هایی 
مثل فلاورجان، خمینی شهر و شهرضا آمار بستری بسیار 

نگران کننده است.
وی ادامه داد: در استان تهران، ۹ شهرستان در وضعیت 
هشدار قرار دارند و موارد بستری روزانه در استان تهران 
در یک ماه گذشته به دو برابر افزایش یافته است. آمار 
بستری در شهرستان هایی مثل تهران، پاکدشت، دماوند و 
شهریار شیب تندی دارد. نیمی از تخت های مراقبت های 
ویژه بزرگسالان در استان تهران تحت اشغال بیماران 

کرونایی است.
لاری گفت: مهم ترین دغدغه این روزهای ما، ابتلای 
کادر درمان به ویروس کرونا و خستگی آن هاست. با 
رعایت اصول سه گانه شست وشوی دست ها، رعایت 
فاصله گذاری و استفاده از ماسک می توانیم به کادر 
را  انتقال ویروس کرونا  زنجیره  و  درمان کمک کرده 

متوقف کنیم.

کرونا در ایران

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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تقدیر مدیرکل بهزیستی استان البرز از 
عملکرد معاونت اجتماعی و پیشگیری از 

وقوع جرم دادگستری البرز
البرز- با اهداء  »اسدالله حیدری« -مدیرکل بهزیستی استان 
لوح سپاس، از زحمات و فعالیت های معاون اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز و مجموعة 

متبوع تقدیر کرد.
»جعفر داراب خانی« -معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز- در گفتگو با خبرنگار این 
معاونت اظهار کرد: در راستای تحقق فرمایش مقام معظم 
رهبری )مدظله العالی( مبنی بر علمی بودن پیشگیری از وقوع 
جرم و لزوم مشورت و همکاری با کارشناسان و صاحب نظران 
برای شناسایی عوامل جرم و آسیب های ناشی از آن و لزوم 
تعامل دوجانبه دستگاه های مسئول و قوه قضاییه و طبق 
اصل ١٥٦ قانون اساسی مبنی بر لزوم اقدام مناسب در جهت 
پیشگیری از وقوع جرم و اصلاح مجرمین، معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز همواره 
تعامل مطلوبی با کلیة ادارات و نهادهای ذیربط بخصوص اداره 

کل بهزیستی استان البرز داشته است. 
وی افزود: توسعه و تعمیم اجرای برنامه های مشاوره پیش از 
ازدواج در استان البرز، اجرای برنامه های مداخلات تخصصی 
پیش و پس از طلاق، تهیه و تدوین شیوه نامه های علمی 
- اجرایی مداخلات حوزه خشونت، طراحی و استقرار الگوهای 
نوین درمان و کاهش آسیب اعتیاد از جمله دادگاه درمان 
محور، تربیت مربیان مهدهای کودک رشدمدار و ساماندهی 
معاونت  موفق  اقدامات  از  برخی  خیابان،  و  کار  کودکان 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز 
می باشد که با مشارکت و همکاری اداره کل بهزیستی استان 

البرز به نتیجه رسیده است.
این مقام قضایی در پایان ابراز امیدواری کرد در سایهی این 
تعاملات، شاهد کاهش جرایم و آسیب های اجتماعی در 

استان البرز باشیم.

»بسیج سازندگی البرز« اعلام کرد:
توزیع 50 هزار بسته معیشتی بین 

نیازمندان البرز 
رئیس بسیج سازندگی استان البرز اعلام کرد که طبق پیش 
بینی در نخستین مرحله دومین دور از رزمایش کمک های 
مومنانه در این استان، بیش از ۵۰ هزار بسته معیشتی در 

بین افراد کم برخوردار و آسیب دیده از کرونا توزیع می شود.
سرهنگ پاسدار مهران طیران روز گذشته با اعلام این خبر 
افزود: مرحله اول رزمایش کمک های مومنانه از عید سعید 
قربان تا عید سعید غدیر خم به صورت سراسری اجرا می شود.
دومین مرحله از این رزمایش در دهه اول ماه محرم و سومین 
مرحله در دهه آخر ماه صفر همزمان با ایام اربعین حسینی 

برگزار خواهد شد.
وی اظهار داشت: در اجرای نخستین مرحله از رزمایش کمک 
های مومنانه علاوه بر مشارکت بنیاد علوی وابسته به بنیاد 
مستضعفان، نهادهای دیگر مانند کمیته امداد امام خمینی 
)ره(، ستاد اجرایی فرمان امام )ره( و آستان قدس رضوی، 

خیرین نیز اعلام آمادگی کرده اند.

البته علاقه به خدمت خیلی هم ستودنی است. اینکه یک 
آقایی یا خانمی خیلی دوست داشته باشد که به یک جایی 
برسد که بتواند خدمت کند به خلق خدا، جای بسی احسنت 
و مرحبا و آفرین و تقدیر و تشکر دارد. اصلا باید اینگونه افراد 
را بر صدر نشاند تا در ذیلشان هم افراد دیگر، الگو بگیرند و 
آن سان شوند که آنانند. اما خوب از خدا که پنهان نیست، از 
شما چه پنهان، سال ها از وجود چنین عناصری در جامعه 
می گذرد و به اصطلاح کسی به کسی ماچ مفتکی نمی 
دهد. طی سال هایی که گذشته، سن اعتقاد به  بی مایه 
فطیر است و دیگی که برای من نجوشد سر سگ بجوشد، 
همینطور پایین و پایین تر آمده. تا جایی که حالا کودکان 
سه ساله هم با هر سلام و علیکی کاسب کارانه برخورد 

می کنند.
این مساله خدمت کردن و تلاش برای آن البته هرچند نیاز 
به جایگاه خاصی ندارد و هر عضو جامعه انسانی حتی با 
برداشتن یک زباله از کنار پیاده رو می تواند این رسالت 
اجتماعی خدمت به خلق را به انجام برساند؛ اما عده ای 

هستند که تمایل دارند خدمت های خیلی بزرگی بکنند و 
به سبب این خدماتشان خودشان را مستحق خیلی مزایا 
هم می دانند. البته لطفا این شوق خدمت را با شهوت 
قدرت اشتباه نگیرید. مثلا همین آقایان یا آقازادگانی که 
به یک سفارش کوچک از سوی ابوی خدومشان به یک 
خادم دیگر، یک پست ناقابل مشاوری چیزی مثلا، فقط 
مثلا در شهرداری می گیرد، و بعد بر اساس قانون بقای 
میز، همینطور مترقی می شود و می رود به فرمانداری و 

استانداری و سازمان های تابعه ریاست جمهوری و...

البته این وسط مسط ها یک گیر و گرفت هایی هم هست، 
چیزهای دم دستی کوچکی که البته به لطف خادمان دیگر 
به زودی مرتفع می شود. مواردی بیهوده ای مثل سطح 
و  اجرایی،  و  مدیریتی  تحصیلات، شرایط سنی، سوابق 
امثالهم که هرکدام راه حل خودش را دارد. در این سال ها 
کم نبوده اند وزیران و وکیلانی که یک شبه از سیکل به 
دکتری تخصصی ارتقاء رتبه داشته اند و یا از طلبگی به 

آیت اللهی رسیده اند.

خیلی ها هم بوده اند که سن و سالشان را بالا و پایین کرده 
اند تا زودتر بتوانند به عرصه خدمت ورود کنند یا دیرتر جام 
شوکران بازنشستگی از خدمات دولتی را بنوشند. حالا هم 
که افراد مستنداتی می دهند برای سوابق مدیریتی و اجرایی 
تا بتوانند بر کرسی این دیوان و آن دیوان تکیه بزنند و به 

خلق خدا خدمت کنند.

این ها هم نه جعل است، نه سندسازی. فقط یک راه 
میانبری است برای خادمان ملت. درست مثل نوجوانان 
غیوری که با دستکاری شناسنامه، سن شان را بالا می بردند 
تا زودتر بتوانند سینه شان را سپر کنند جلوی گلوله مستقیم 
دشمن! فقط یک تفاوتی این وسط بدجوری توی چشم می 
زند ؛ پایان راه آن ها اسارت و جراحت و شهادت بود و پایان 

راه این ها را پرستوها می دانند و خدای عزوجل...

یادداشت

میان جعل این تا جعل آنان تفاوت از زمین تا آسمان است
مکث

جامعه

اجتماعی

»رئیس کل دادگستری استان« تاکید کرد:

برخورد بدون ملاحظه با ویلاسازی غیرمجاز برخی مسئولان

موضوع  که  کرد  اعلام  البرز  دادگستری  کل  رئیس 
ویلاسازی غیرمجاز از سوی برخی مسئولان در این استان 
به خصوص در بخش چهارباغ شهرستان ساوجبلاغ به 
رئیس قوه قضاییه منعکس و دستور برخورد قانونی و 

بدون ملاحظه داده شده است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
دادگستری البرز، حسین فاضلی هریکندی، مقابله بدون 
ملاحظه با تغییر کاربری های غیرمجاز در استان را از 
مطالبات جدی رییس قوه قضاییه دانست و افزود: طبق 
بررسی ها، بسیاری از افرادی که اقدام به ویلاسازی می کنند 
از اهالی بومی منطقه نیستند، بنابراین این انتظار از رییس 
دادگستری و دادستان چهارباغ وجود دارد که  ضمن رعایت 
موازین قانونی مرتبط به ساکنان بومی، برخورد و مقابله 

جدی با تغییر کاربری ها را در دستور کار قرار دهند.
وی با انتقاد از کوتاهی دستگاه های متولی در مقابله با 
تغییر کاربری اراضی زراعی اظهار داشت:  شاهد هستیم 
که در بخش های مختلف مانند بخش چهارباغ به دلیل 
نبود نظارت دقیق، ساخت و سازهای غیرمجاز به شکل 

گسترده و سازماندهی شده ادامه دارد.

فاضلی هریکندی در بخش دیگری از سخنان خود به 
واگذاری قطعات بزرگ زمین توسط برخی نهادها اشاره 
کرد و گفت: واگذاری اراضی زراعی و باغ ها در قطعات 
بزرگ توسط برخی از نهادها از طریق آگهی مزایده بدون 
توجه به امکان تغییر کاربری از سوی خریداران غیرقابل 

پذیرش است.
واگذار  اراضی  این  روی  پیش  آنچه  داد:   ادامه  وی 
شده قرار دارد تفکیک و تغییر کاربری غیرمجاز  است 
که پیگیری جلوگیری از این واگذاری ها در دستور کار 

دادگستری استان خواهد بود.
فاضلی هریکندی گفت:  قانون در زمینه حفظ و احیاء 
حقوق عامه، متولیان امر را مشخص کرده است و در همه 
موارد قوه قضائیه و دادگستری مسوولیت  نظارت دارد 
اما روند پیشبرد امور به گونه ای بود که احساس کردیم 
اگر ورود نداشته باشیم دیگر خبری از مزارع و باغات 

استان نخواهد بود.
وی اضافه کرد: چهارباغ با معضلات تغییرکاربری ها و 
حفر چاه های غیرمجاز درگیر است که این موضوع در سفر 
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی به استان  مورد تاکید 

قرار گرفت و در مدت زمان کمتر از یک هفته پس از 
ابلاغ آن توسط ریاست قوه قضائیه، به صورت جدی مورد 
پیگیری قرار گرفته که منجر به تشکیل  قرارگاه صیانت 

از بیت المال و مقابله با تغییر کاربری استان البرز شد.
وی ادامه داد: به همین منظور، با تشکیل  قرارگاه صیانت 
از بیت المال و مقابله با تغییر کاربری استان البرز در صدد 
برآمدیم این شرایط را ساماندهی و عقب ماندگی موجود 
در این حوزه را جبران کنیم که با توجه به پیگیری های 
انجام شده در قرارگاه، حجم آزادسازی در استان البرز از 

ابتدای سال تاکنون با ۱۰ سال اخیر برابری می کند.
فاضلی هریکندی با هشدار به تمام مدیران دستگاه های 
اجرایی بیان داشت: انتظار داریم مسئولان اقداماتی انجام 
ندهند که نیاز به ورود دادگستری و در نتیجه برخورد 

قضایی وجود داشته باشد.
رئیس کل دادگستری البرز در بخش دیگری از سخنان 
خود به رسیدگی به پرونده های مهم در استان اشاره 
کردو گفت: رسیدگی قاطع در خصوص پرونده های مهم 
آغاز شده ولی به دلیل برخی ملاحظات و محدودیت های 
دستگاه قضایی، اطلاع رسانی در خصوص همه پرونده 

ها انجام نمی شود.
فاضلی هریکندی گفت: آنچه منعکس شده بازداشت 
تعدادی از کارکنان شهرداری کرج و مدیران شهرک های 
صنعتی استان به دلیل جرایم مالی و اقتصادی است که 
تحقیقات در این زمینه ادامه دارد و جزئیات به اطلاع 

مردم خواهد رسید.
وی در ادامه با اشاره به آسیب ها و معضلاتی که به دلیل 
شرایط خاص استان در آن وجود دارد عنوان کرد: سکونت 
اتباع بیگانه، استقرار چهار زندان، تنوع فرهنگی و قومیتی، 
قرارگیری در محور مواصلاتی چندین استان، نزدیکی به 
پایتخت، استقرار صنایع مختلف، تغییر کاربری ها و حفر 

چاه های غیرمجاز از جمله این مسائل هستند.

»البرز« چه خبر؟

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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شهری سال 1366، شهادت مظلومانه زائران خانه خدا 
به دست ماموران آل سعود

در چنین روزی !

رئیس قوه قضاییه انتقاد کرد؛

ماده ۱۰۰ نباید منبعی برای کسب 
درآمد شهرداری ها باشد

رئیس قوه قضاییه گفت: ماده ۱۰۰ نباید منبعی برای 
کسب درآمد و رفع مشکلات مالی شهرداری ها باشد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سید ابراهیم رئیسی در نشست 
شورای عالی حفظ حقوق بیت المال ضمن تقدیر و تشکر 
از وزرا و ریاست سازمان ها و دوایر، قضات و دبیر شورای 
حفظ حقوق بیت المال برای برگزاری این جلسه، ضمن 
مفید و ضروری توصیف کردن مسائل مطرح شده، گفت: 
ابتدا از مردم خوب و بومی لواسان به دلیل دغدغه هایی 
که نسبت به این منطقه دارند و همچنین مسئولان 
دغدغه مند تشکر می کنم. بارها دغدغه های آن ها را از 

طریق رسانه ها، جراید و رسانه ملی شنیده ام.
او با بیان اینکه مردم منطقه لواسان دغدغه درست و 
بحقی دارند، افزود: دغدغه این است که این منطقه خوش 
آب و هوا متعلق به همه مردم است و باید منافع آن برای 
همه مردم باشد و اختصاصی کردن منطقه بوسیله یک 
عده خاص، آن هم با تخلف از قوانین و مقررات و زیر 

پا گذاشتن نظامات معماری و شهرسازی  مجاز نیست.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: اگر کسانی بخواهند در 
هر منطقه ای از مناطق خوش آب و هوا حضور پیدا کرده 
و از آب و هوای خوب استفاده کنند، باید به قوانین و 
مقررات، حریم شهر و روستا و به چارچوب های ساخت و 

ساز احترام بگذارند.
رئیسی ادامه داد: ساخت و ساز به هر شکل در مناطق 
خوش آب و هوای دنیا وجود دارد؛ اما ضابطه مند است 
و چارچوب دارد و نظامات مهندسی و معماری در نوع 

ساخت و سازها حاکم است.

مسئولیت مسئولان فقط در مرز جغرافیایی نیست

او با بیان اینکه مدیرانی که باید مرزها را در زمینه محیط 
زیست حفظ کنند و مسئولان مربوطه در همه حوزه ها، 
مرزبانان طبیعت هستند، گفت: مسئولیت مسئولان  فقط 
در مرز جغرافیایی نیست؛ بلکه تکلیف شهردار مرزبانی 
از حوزه منافع شهر و شهروندان است. دهدار و بخشدار 
و فرماندار و مقام قضایی و اجرایی هر کدام در حوزه 
خود مرزبانی می کنند و نباید بگذارند به این مرزها تجاوز 

شود؛ چراکه اینها جزو حقوق عامه است و ضایع شدن 
این حقوق به نسل ها لطمه می زند و همه در این قضیه 

خسارت می بینند.
رئیسی افزود: ۲۵۰ هزار حکمی که ماده ۱۰۰ صادر کرد 
بایستی بررسی شود و تکلیف در این ارتباط مشخص 
شود. اگر قانون وجود دارد باید بدون تبعیض اجرا شود. 
مردم گله مندند قانون تبعیض امیز اجرا می شود. دو 
ساختمان در یک منطقه ساخته شد که با یکی برخورد و 
با دیگری برخورد نمی شود و هر دو بدون مجوز هستند. 
دهداران، بخشداران و شهرداران کاری که مجاز نیستند 
را حق ندارندانجام دهند. یک مقام قانونی که به صورت 
غیرقانونی و در حریمی که نباید وارد شود تخلف کرده، 
نباید  باید به وزارت کشور اعلام شود. ماده ۱۰۰  حتما 
منبعی برای منبع کسب درآمد و رفع مشکلات مالی آن ها 
باشد. مگر با پول، تخلف خریده می شود؟  باید ماده ۱۰۰ را 

در مجلس پیگیری کرد تا اصلاح شود.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: در شوراهای شهر خدمات 
خوبی در خیلی از شهرها داشتند، اما تخلفات جدی نیز 
داشتند که ساختاری است نه رفتاری. چرا باید مجبور 
شویم با شورای شهر و شهردار لواسان برخوردکنیم. وقتی 
می بینند زمینه و بستر برای تخلف فراهم هست تخلف 
می کنند. باید ساختار شوراهای شهر به نحوی شود که 
برود و  ما خوشحال  از بین  بستر تخلف و لغزش ها 

نمی شویم با شوراهای شهر برخورد شود.
او گفت: ورود به تخلفات مقطعی نیست، لواسان آغاز کار 
ماست. مسئله را رها نخواهیم کرد. لواسان را آقایان فکر 
کردند با دو حکمی که در دو منطقه صادر کردیم تبلیغات 
بوده، تازه قضیه را شروع کردیم. این موضوع را تا حصول 
نتیجه پیگیری خواهیم کرد. بنیادی خواهیم گذاشت 
که این موضوع سست نشود و چندحکمی که در لواسان 

صادر شده آغاز کار هست.
رئیسی با توجه به پیشنهاد مطرح شده در جلسه در ارتباط 
با تشکیل شعب تخصصی در ارتباط با امور زمین دستور 
داد: در همه دادگستری های کشور شعب تخصصی هم 
در حوزه دادسرا و هم دادگاه برای امور زمین تشکیل شود.

مدیریت شهریگزارش

»سلیم نژاد« تاکید کرد؛
لزوم تملک اراضی بزرگ در محلات محروم با هدف تامین سرانه ها

»رسولی« خبر داد؛

تهیه طرح گردشگری تفرجگاهی اراضی چمن

به گفته رئیس شورای شهر کرج، در حالی که زمین های بزرگ 
در محلات محروم عمدتا به صورت غیرقانونی تفکیک شده و 
در آن ها ساخت و ساز قولنامه ای صورت می پذیرد، می توان 
آن ها را با هدف تامین سرانه ها به ویژه احداث پارک و فضای 

سبز تملک کرد.
به گزارش دنیای هوادار، اکبر سلیم نژاد در آیین بهره برداری از 
پارک  هاشمی به ارزش ۲۰۰ میلیارد ریال که با حضور جمعی 
از مسئولان، شهروندان و اصحاب رسانه برگزار شد، از »محله 
محوری« به عنوان یکی از سیاست های دوره پنجم شورای شهر 
کرج یاد کرد و افزود: در دوره کنونی توجه بیشتری به محلات 
کم برخوردار شده و پروژه های مختلفی در پاسخ به مطالبات 

شهروندان به بهره برداری رسیده است.
او با بیان اینکه یکی از مشکلات جدی در پیش روی تعریف 
پروژه های عمرانی در محلات محروم کمبود زمین و فضا 

است، تصریح کرد: در حالی زمین های بزرگ به صورت غیرمجاز 
تفکیک می شوند که سهم شهر را برای تامین سرانه های 
خدماتی و زیرساختی پرداخت نمی کنند، این مسئله ای جدی 
است و به نظر می رسد شهرداری کرج باید برای تملک آن 
ها پیش قدم شود تا بتوانیم به نیازها و دغدغه های موجود 

پاسخگو باشیم.
جدیت  برای  مصداقی  را  هاشمی  پارک  احداث  نژاد  سلیم 
مدیریت شهری کرج در مسیر محرومیت زدایی دانست و با 
تاکید بر اینکه پیش بینی افزودن یک هکتار فضای سبز به 
مساحت پارک فعلی صورت پذیرفته است، گفت: قصد داریم تا 
با ارائه خدماتی ماندگار و عملکردی شفاف، کرج را به شهری 
انسان محور و زیست پذیر تبدیل نماییم و با کاستن هزینه 
های غیرضروری، عمده خزانه شهر را صرف احداث پروژه های 

زیرساختی و کلان کنیم.

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده 
شورای شهر کرج از تهیه طرح گردشگری تفرجگاهی اراضی 
چمن خبر داد و گفت: به مشاور این طرح فرصت داده می 
شود تا موارد مورد نظری که در جلسه بر اساس پیشنهاد اعضاء 
کمیسیون عنوان شد را تا دو هفته آینده بررسی تا این طرح 

بررسی و تصویب شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، احد رسولی در چهلمین کمیسیون 
شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده راهکارهای اصلاحی 
و شبکه های معابر این طرح را توسط اعضاء کمیسیون و 
مشاور طرح گردشگری تفرجگاهی اراضی چمن بررسی و گفت: 
مطالعات ترافیکی طرح موضعی گردشگری  تفرجگاهی اراضی 

چمن در این کمیسیون مورد ارزیابی قرار گرفت.
تامین  درخصوص  بهینه  پیشنهادهای  افزود:  مسئول  این 
دسترسی ها، پیاده راه ها و مسیر دوچرخه با رویکرد حفظ باغات 
موجود و توسعه فعالیت ها و خدمات گردشگری به منظور 

ارتقاء کمی و کیفی سرانه تفریحی  فراغتی شهر از موضوعاتی 
بود که در این جلسه بررسی شد.

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده 
شورای شهر کرج تصریح کرد: پروژه های گردشگری و تفرجگاهی 
متعددی در اطراف شهر کرج تعریف شده که پروژه گردشگری 
و تفریحی اراضی شمالی شهر کرج، اراضی چمن، و ساماندهی 

تپه مراد آب از جمله این موارد است.
رسولی بیان کرد: مراحل انجام فرایند طرح ریزی در این طرح 
گردشگری شامل تحلیل وضعیت موجود کارکردهای منطقه، 
شناخت جایگاه منطقه در طبقه بندی تفرجی، پهنه بندی 

گردشگری و معرفی فرصت های گردشگری است.
به گفته خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج به مشاور این طرح 
فرصت داده می شود تا موارد مورد نظری که در جلسه بر اساس 
پیشنهاد اعضاء کمیسیون عنوان شد را تا دو هفته آینده بررسی 

تا این طرح بررسی و تصویب شود.
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فرهنگی

به علت شیوع »کرونا«؛

»تِنتِ« نولان بار دیگر از جدول اکران  
خارج شد 

کمپانی برادران وارنر به پخش کنندگان کشورهای انگلستان، 
فرانسه و اسپانیا اعلام کرد که برای تاریخ ۲۸ یا ۲۹ ماه 
»تِنِت«  افتتاحیه  اکران  برای  و ۸ شهریورماه(   ۷( آگوست 

برنامه ریزی کنند.
به گزارش فارس به نقل از ورایتی، کمپانی برادران وارنر درحال 
مذاکره با پخش کنندگان اروپایی است تا اگر امکانش باشد 

اواخر ماه اوت »تنت« را در اروپا اکران عمومی کند.
کمپانی برادران وارنر به پخش کنندگان کشورهای انگلستان، 
فرانسه و اسپانیا اعلام کرد که برای تاریخ ۲۸ یا ۲۹ ماه 
»تِنِت«  افتتاحیه  اکران  برای  و ۸ شهریورماه(   ۷( آگوست 

برنامه ریزی کنند.
پیش بینی می شد »تنت« یکی از پرفروش ترین فیلم های 
تابستان در آمریکا باشد اما تغییرات مکرر زمان اکران این 
فیلم به دلیل شیوع ویروس کرونا باعث شد این فیلم در 
نهایت از فهرست فیلم های آماده اکران این کشور خارج شود.

همچنان تاریخ اکران اولیه این فیلم اعلام نشده اما این 
مذاکرات مثبت بوده است.

با این شرایط قابل درک است که کمپانی برادران وارنر ابتدا 
»تنت« را در آسیا به نمایش عمومی در آورد، با این وجود توزیع 
کنندگان قاره آسیا توقع دارند که در عرض چند روز آینده وارنر 

تاریخ اکران جدید را اعلام کند.
شایان ذکر است که به دلیل ماهیت تغییر سریع شرایط 
بحران بهداشتی کنونی جهان، برنامه  ریزی و زمان بندی ها نیز با 

وخیم تر شدن اوضاع، تغییر کنند.
کمپانی »برادران وارنر« روز دوشنبه رسماً »تنت« را از تقویم 
انتشار خود حذف کرد، اما قول داد که تاریخ انتشار جدید ۲۰۲۰ 

را بی درنگ به اعلام کند.
»تنت« ابتدا قرار بود در تاریخ ۱۷ جولای اولین اکران خود را 
آغاز کند، اما به ۳۱ جولای و سپس به ۱۲ آگوست تغییر یافت 
که آن نیز لغو شد و تا این لحظه تاریخ قطعی اکران مهم ترین 

فیلم رو به اکران سینمای جهان در محاق قرار دارد.
ژانر  در  آمریکایی  اکران  به  رو  فیلم  یک   ،)Tenet( تنت 
علمی تخیلی اکشن دلهره آور به نویسندگی، تهیه کنندگی و 
کارگردانی کریستوفر نولان است که در سال ۲۰۲۰ اکران خواهد 
پَتینسون«، »الیزابت  شد. »جان دیوید واشنگتن«، »رابرت 
دبیکی«، »مایکل کِین«، »کِنِت برانا« و آرون »تایلر جانسون« 

ستارگان فیلم هستند.
تنت ابتدا قرار بود در ماه ژوئیه ۲۰۲۰ به روی پرده برود اما به 
دلیل شیوع کووید ۱۹، نمایش آن دو بار به تاخیر افتاد. فیلم 
در تاریخ ۱۲ اوت ۲۰۲۰ توسط برادران وارنر به صورت آی مکس، 

۳۵ میلی متری و ۷۰ میلی متری اکران خواهد شد.
داستان فیلم از این قرار است که دو جاسوس بین المللی 
حرفه ای برای جلوگیری از وقوع جنگ جهانی سوم، درگیر 
ماجرا و توطئه ای پیچیده می شوند، از جمله یک فناوری 

بی مانند که امکان وارونگی زمان را به بشر داده  است.

گویا برایمان عادت شده است، که فقط با خود نام ها را 
یدک بکشیم، اصلا کاری هم نداریم که لایق آن هستیم یا 
نیستیم، مقصود به بزرگی و نیکی نامیده شدن است، مانند 
جای جای این مملکت، اسم بازی هم مانند کاغذ بازی در 
فوتبالمان نهادینه شده است، از دادن لقب دکتر و مهندس 
به مدیران باشگاه ها که اصلا معلوم نیست با چه پشتوانه 
ای به فوتبال آمده اند و سر و کارشان با فوتبال چیست 
گرفته، تا فرهنگی خواندن باشگاه های فوتبال، که فقط در 
بُعد اسمی است و هیچ تعریف، تغییر و تعبیر رویکردی در 

باشگاه های ایران ندارد.
با تمام کبکبه و دبدبه خود را باشگاه فرهنگی ورزشی می 
نامند، اما به واقع بویی از فرهنگ نبرده اند، از تسهیلات 
فرهنگی بودن استفاده می کنند اما وقتش که می رسد، نام 
بزرگ و ارزشمند فرهنگ را هم زیر سوال می برند، متاسفانه، 

تعریفی از فرهنگ در فوتبال ما وجود ندارد.
هیچ تفاوتی نیست، این معضل کل فوتبال ایران است، لیگ 
برتر، دسته یک یا دو هم فرقی نمی کند، متاسفانه بی اخلاقی 

و فوتبال ایران به دو اصل جدانشدنی تبدیل شده اند.
با اتفاقات زشتی که در این چند وقت اخیر دیدیم، مثل 
اینکه باز هم در حال بازگشت به دوران شعبان بی مخ 
ها هستیم، دورانی که نه ادب و اخلاق معنا داشت و نه 
موضوعی به نام فرهنگ وجود داشت، زور بازو اعتبار بود 
و بد دهنی و بی اخلاقی رواج بسیار داشت، با وجود اینکه 
چندین دهه از انقلاب اسلامی گذشته است به طرز عجیبی 
بازهم درحال بازگشت به این دوران نکبت بار و خجالت آور 

هستیم.
بعضی از اعضای تیم ها، زمین ورزش که جای مرام، منش 
و اخلاق پهلوانی است را با کاباره های قدیم اشتباه گرفته 
اند و هر رفتاری که دلشان می خواهد در این مکان مقدس 
انجام می دهند و شان ورزش و ورزشکار را لگد مال کرده اند.
جدیدا در فوتبال ایران باید هیکلی یا به قول خودشان بزن 
بهادر باشی تا حکم و مسئولیت بگیری، اصلا مهم نیست 
که سر رشته ای از فوتبال داری یا نداری، هیکل تنومند 

داشته باش، کمی هم بددهنی کن تا به راحتی به سرپرستی 
ما  فوتبال  اساسی  از مشکلات  یکی  برسی .  مربیگری  و 
عملکرد ضد فرهنگی باشگاه ها است، این روند ناخوشاند 
در برخی تیم ها از میز مدیران تا نیمکت تیم هم ادامه 

پیدا کرده است.
یادان  زنده  خوردبین،  محمودخان  امثال  زمانی  یک 
منصورخان پورحیدری، غلامحسین مظلومی بر روی نیمکت 
تیم های فوتبال ما می نشستند، وزنه هایی که حضورشان 
مایه فخر فوتبال بود و برای هر دو تیم قابل احترام بودند، 
حضور این افراد نه تنها از هرگونه درگیری جلو گیری می کرد 
بلکه با بزرگی شان، لذت فوتبال در صلح و دوستی را هم 

برای همه دوچندان کرده بود.
مثلا همین نماینده چند سال گذشته استان البرز، تیم 
اکسین، این تیم هم در جایگاه خود، از بزرگی به نام آقای 
محمد یاراحمدی، که مدیری توانمند، با اخلاق و متشخص 
فوتبال ایران بود، بر روی نیمکت خود بهره می برد، فردی 
که مقام ارزشمند و پاک معلمی را داشت و به استادی در 
عرصه علم و فرهنگ هم رسید، جدا از جایگاه فرهیختگی 
و شایستگی این فرد، سابقه فوتبالی درخوری هم داشت. 
این مدیر پاک استان البرز، بار فرهنگی باشگاه اکسین به 

دوش می کشید.
حضور افراد باشخصیت، ارزشی و درعین حال فوتبالی مانند 
محمد یاراحمدی را با افراد معلوم الحالی که در حال حاضر 
در لیگ های کشورمان سمت سرپرستی یا نماینده تام 
الاختیاری باشگاه را دارند مقایسه کنید، تفاوت ها از زمین 
است تا آسمان. از یک طرف افرادی چون محمد یاراحمدی 
فقط به فکر موفقیت تیم بودند و با ایجاد فضایی مناسب 
به تیم کمک می کردند، از طرفی دیگر افرادی در هفته های 
مختلف به روش های گوناگون برای تیم خود و حریف 

مشکل ساختند و ایجاد حاشیه کردند و گوششان به هیچ 
نصیحتی هم بدهکار نبوده و نیست .

اما حالا اوضاع فوتبال ما کاملا تغییر کرده است و ارزش 
ها جای خود را به بی مبالاتی ها داده اند. افراد ناکارآمد و 
نالایقی که با رانت و رابطه یا مسئولیت هایی که در گذشته 
در موسسه های اعتباری یا غیر داشته اند، در باشگاه های 
فوتبال پست می گیرند، در گذشته شاید این معضل فقط 
بحث در مدیران باشگاه ها بود، اما حالا پای این افراد در 
پست های مهم فوتبالی چون سرپرستی، نماینده باشگاه و 

یا حتی به کادر فنی هم باز شده است.
هفته سی یکم لیگ دسته یک، اتفاقات عجیب و غریبی 
افتاد که بی درو پیکر بودن فوتبال ایران را بازهم به همه 
نشان داد، از درگیری و نزاع های به دور از اخلاق در دیدار 
بادران و گل ریحان بگیر تا اتفاقات وحشتناکی که در دیدار 

سپیدرود و مس کرمان رخ داد.

در هر دو دیدار، بد دهنی های عجیب و غریب کادر فنی 
تیم ها تا پرتاب اشیا )سنگ و بطری آب( هم پیش رفت، و 
بازهم صحنه های ناخوشایندی در فوتبال ایران بوجود آورد، 
افرادی که هیچ گونه سابقه مثبتی در این فوتبال ندارند و 
به جز ایجاد حاشیه و درگیری چیزی در کارنامه شان وجود 
ندارد و به پیراهن پاره کردن و به کار بردن الفاظ رکیک 
مشهورند حالا سمت گرفته اند، در ادامه این روند خفت 
بارشان در این دیدار هم گل کاشتند و باز هم ذاتشان را به 

اهالی فوتبال نشان دادند .

ندارد،  ما  فوتبال  برای  ننگ  جز  چیزی  افراد  این  حضور 
امیدواریم در آینده حداقل سایه این افراد از سر فوتبال ما کم 

شود تا کمی فوتبال ایران رنگ آرامش را ببینیم.

فرهنگ و ورزش

بزن بهادر باش، در فوتبال ایران پست بگیر؛

بازگشت به دوران شعبان بی مخ ها!
جهان سینما

لیلی گلستان: 

»صد اثر، صد هنرمند« مجازی برگزار می شود
مدیر گالری گلستان از برگزاری مجازی بیست و هشتمین 
دوره نمایشگاه »صد اثر صد هنرمند«، به صورت مجازی 

به دلیل جلوگیری از شیوع کرونا، خبر داد.
لیلی گلستان، مدیر گالری گلستان و طراح این رویداد 
با اعلام خبر فوق گفت: از دهم مرداد تا اول مهر صد اثر 
صد هنرمند در وب سایت و اینستاگرام گالری گلستان 
میزبان علاقه مندان به هنر و البته خریداران آثار هنری 

خواهد بود.
٧١٣ اثر متقاضی شرکت در این دوره بودند که ٢٨٢ 
اثر منتخب شده به نمایش و فروش گذاشته می شود.

گلستان درباره چرایی برپایی صد اثر صد هنرمند در 
فضای مجازی گفت: مردم مدام می پرسیدند صد اثر 
چه وقت بر گزار می شود .عادت کرده بودند هر مرداد 

به این نمایشگاه بیایند، اما با آن جمعیتی که هر مرداد 
منطقۀ دروس را قفل می کرد چطور می شد در این اوضاع 
نمایشگاه را در گالری بر گزار کرد؟ البته با نمایش آنلاین، 
تماشاچی خیلی خیلی بیشتری خواهیم داشت اما باید 

ببینیم از لحاظ فروش چه می شود.
صد اثر صد هنرمند معمولا سکوی معرفی هنرمندان تازه 
و مقیم شهرستان است، لیلی گلستان در این باره گفت: 
خیلی اسامی تازه دیدم که در کنار کسانی که هر ساله 
شرکت می کردند در این دوره آثارشان معرفی می شود. 
سهم هنرمندان مقیم شهرستان هم مانند همیشه بسیار 
بالاست؛ امسال اصفهانی ها غوغا کردند و حدود یک سوم 
آثار از اصفهان آمده است. از شیراز ،مشهد، رشت و کرمان 

هم کارهایی ارائه می شود.

گفت:  شده  شناخته  چهره های  آثار  حضور  درباره  او 
چند مجموعه دار کارهای زیبایی دادند؛ آثاری از پرویز 
کلانتری، رضا مافی، فرامرز پیلارام، پروانه اعتمای ، ناصر 

اویسی، اردشیر محصص، کامبیز درمبخش و...
گلستان درباره قیمت آثار گفت: قیمت آثار از ۲۵۰ هزار 
تومان شروع می شود، اما میانگین قیمت ها حدود یک 
تا پنج میلیون تومان است، گران ترین اثر هم ۹۰ میلیون 

تومان قیمت گذاری شده است.
بدو  از  هنرمند  اثر، صد  نمایشگاه صد  اصلی  رویکرد 
تاسیس، تشویق مردم به خرید اثر هنری است و از حدود 
یک دهه پیش که قیمت آثار هنری جهشی ناگهانی 
داشت، تلاش شده با تعدیل قیمت ها این امر مهم را 

فرهنگ سازی کند.

تجسمی

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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»فریبا صادقی«:

به تغییرات کیفی لیگ والیبال زنان 
خوش بین نیستم

سرمربی تیم والیبال زنان ذوب آهن گفت: به تغییرات کیفی 
فصل آینده لیگ برتر والیبال به دلیل بحران کرونا خوشبین 
نیستم زیرا امکان تمرین برای تیم ها کم شده و با سهمیه بندی 

کنونی، امکان تغییر بازیکن هم نداریم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، فریبا صادقی روز گذشته 
با اعلام این خبر اظهار داشت: در فصل آینده ترکیب قبلی ذوب 
آهن را حفظ می کنیم هرچند تعداد ملی پوشان ما زیادتر از 
سهمیه نبود. سایپا ملی پوشان زیادی داشت ولی ما به احتمال 
قوی با ترکیب فصل گذشته در این فصل از لیگ برتر والیبال 

زنان شرکت می کنیم.
وی افزود: فدراسیون در رابطه با مقدمات برگزاری لیگ برتر و 
بحث سهمیه بندی با ما جلسه ای گذاشت. با توجه به شرایط 
کرونا تصمیم بر این گرفته شده بود تا زمان قرعه کشی را اعلام 
کنند. هنوز تکلیف حامیان مالی مشخص نیست و تا این لحظه 
تنها چهار تیم سایپا، باریج اسانس، پیکان و ذوب آهن برای 

حضور در لیگ برتر اعلام آمادگی کرده اند.
سرمربی والیبال زنان ادامه داد: شاید برخی از تیم ها در ظاهر 
اعلام کنند که در این فصل شرکت می کنند اما تصور نمی کنم 

که حضور تیم ها مثل سال گذشته باشد.
صادقی ادامه داد: بحث سهمیه بندی برای این بود تا کیفیت 
لیگ بالا برود. اگر قرار باشد تا تیم هایی از دسته یک به لیگ برتر 

صعود نکنند، از لحاظ کیفی لیگ دچار مشکل می شود.
وی یادآور شد: هنوز حامیان مالی دیگر تیم ها برای حضور در 
لیگ برتر مردد هستند یا یارگیری نکرده اند. باید تعداد تیم ها 
مشخص شود و شیوع بیماری کرونا کاهش یابد تا فدراسیون 

زمان دقیق قرعه کشی را مشخص کند.
وی افزود: هر چند بخشنامه ای برای ما پیش از جلسه هفته 
گذشته آمد که در آن اعلام شده بود  تا پایان شهریور ثبت نام 
انجام و اوایل مهر قرعه کشی خواهد شد و فدراسیون در ادامه 

تاریخ دقیق تر و برنامه لیگ را بعدا اعلام می کند.
صادقی عنوان کرد: لیگ والیبال زنان حتما در این فصل برگزار 
می شود. یکی از پیشنهادات ما این بود تا اجازه دهند که لیگ 
شروع شود و اگر شرایط مثل سال گذشته نبود و اوضاع کرونا 
خوب به جلو رفت، پلی آف برگزار کنند. در واقع در شروع لیگ 
این قضیه را اعلام نکنند. زیرا اگر بخاطر کرونا این اتفاق نیفتد، 
باشگاه ها تسویه کامل را بدلیل عدم صعود بازیکنان به مرحله 
حذفی انجام نمی دهند. برای همین پیشنهاد دادیم که عجله 
نکنید و می توانید در نیم فصل در این زمینه تصمیم بگیرید و بار 

دیگر جلسه ای برگزار کنید.
وی افزود: به تغییرات کیفی فصل آینده لیگ برتر والیبال به 
دلیل بحران کرونا خوشبین نیستم. زیرا امکان تمرین کم شده 
و با این شرایط سهمیه بندی تغییرات بازیکن هم برای ذوب 
آهن بعید می دانم. فعلا تمرینات بدن سازی را شروع کرده ایم و 
تمرینات توپی را از هفته آینده آغاز می کنیم. همچنین تسویه 
حساب بازیکنان چند روز گذشته انجام شد و با بازیکنان برای 
فصل آینده تمدید قرارداد امضا کردیم و کارهای نقل و انتقالات 

ما تمام شده است.

پیش از بازی های آسیایی ٢٠١٠ گوانگژو »احسان حدادی« 
تقاضای تشکیل اردوی انفردای در آمریکا را داشت ولی دکتر 
»حمید سجادی« قهرمان دوومیدانی ٥ هزار متر آسیا و یکی 
از نامداران دوومیدانی که معاون سازمان تربیت بدنی بود در 
جلسه شورای برون مرزی با درخواست حدادی مخالفت کرد 
و حدادی روز بعد با ادبیاتی نامناسب به دکتر سجادی حمله 
کرد که البته دکتر سجادی چنان جواب محکم و قاطعی به 
حدادی داد که حدادی ده نفر را واسطه کرد تا یک جوری 

قضیه را رفع و رجوع کند.
حدادی در ایران تمرین کرد و طلای گوانگژو را گرفت و دو 
سال بعد هم در المپیک لندن اولین و آخرین مدال معتبر 

جهانی و المپیکی خود را کسب کرد.
شاید اگر متولیان دوومیدانی از قبل از المپیک پکن هم با 
این ورزشکار درست رفتار می کردند و عنان کار فدراسیون 
را به یک ورزشکار نمی سپردند حدادی که آسیب دیده بود 
و خودش و رئیس فدراسیون و هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک می دانستند او مصدوم است و به المپیک پکن 
نمی رسد بی جهت مصدومیتش را پنهان نمی کردند و 
اجازه می دادند او مداوا شود که اگر این اتفاق می افتاد 
علاوه بر اینکه نقره احسان در لندن تبدیل به طلا می شد او 

در المپیک ریو هم حتما روی سکو می رفت.
متاسفانه مسئولان فدراسیون ها بعضا اسم برخی ورزشکاران 
را رستم می گذرارند و می ترسند صدایش کنند! در وزنه 
برداری هم بیش از ١٦ سال تمامی عوامل تحت سیطره یک 

وزنه بردار بود و هرچه او می خواست باید می شد!
حتی برای المپیک آتن تمام تیم وزنه برداری به شکلی 
مشکوک دوپینگی از کار در آمدند و فقط یک نفر سلامت به 
المپیک رفت و در حالی که زمزمه هایی برای خط خوردن 
وی از المپیک پکن هم بود باز تا ماه های آخر مقاومت کرد 
ولی در نهایت با یک تصادف مثل فیلم های هندی خبر از 

مصدومیت او دادند و تمام...
او نه خود خورد و نه اجازه داد قهرمانان جوان دیگری به 
المپیک بروند و البته بی عرضگی و بی لیاقتی رئیس 
فدراسیون و حتی رئیس وقت ورزش و کمیته ملی المپیک 
مزید بر علت شد تا افتضاح ترین ادوار المپیک این چند 
دوره اخیر در ٢٠٠٨ پکن رقم بخورد و ما با یک طلای هادی 
ساعی و برنز مراد محمد و لشکر سلم و تور ١٨٠ نفره دست از 

پا دراز تر به ایران برگردیم.
این مقدمات را برای خار پاشنه پای احسان حدادی گفتیم. 
خار پاشنه پا یک اتفاق بسیار طبیعی است و اطبای تجربی 
در روستاها و آن ها که اصلا سواد آنچنانی هم ندارند این 
خار پاشنه را با یک روش سنتی و ساده چنان زیبا در می 

آورند که به ده روز نرسیده اثری از آن نیست.
من خاطرم هست که در روستای ما آن ها که خار پاشنه 
در می آوردند پیش پدر بزرگم که ذاتا طبیب سنتی بود و با 
داروهای گیاهی خیلی از امراض را علاج می کرد می آمدند 
و او با یک نخ باریک و محکم دور خار را گره می زد و بعد 
از دو روز خار پاشنه می افتاد و مقداری الکل و مواد گیاهی 

به رد آن می زد و می بستند و خلاص!
اکنون که علم پزشکی در ایران آنقدر پیشرفته است که از 
کشورهای منطقه اعراب که نگرانی بابت هزینه ها ندارند 
برای درمان و عمل های سنگینی مثل قلب، پیوند کلیه و 
کبد و حتی مغز به ایران می آیند و بسیار راضی و خشنود 

بر می گردند. تعجب می کنیم که مهدی مبینی سرپرست 
فدراسیون چرا و با چه ادله ای در شورای برون مرزی از اعزام 
احسان حدادی برای درمان خار پاشنه به آلمان حمایت می 
کند و می گوید که فقط یک پزشک در دنیا هست که می 

تواند چنین عملی انجام دهد و آن هم در آلمان است؟!
مبینی یا خار پاشنه را نمی داند یا پزشکان کشورمان را نمی 
شناسد. هیات اجرای کمیته ملی المپیک هم با خنده دار 
خواندن این دفاعیه اصلا آن را قابل بحث ندانسته و باز درود 

به شرف اعضای هیات اجرایی.

متاسفیم برای تلویزیون که میدان تاخت و تاز را به حدادی 
می دهد تا او بیاید و چنان مهم جلوه دهد که اله و بالله 
اگر به آلمان نرود قول مدال در المپیک را نمی دهد و قسم 
می خورد که به اندازه موهای سرش سفر خارجی رفته... 
بله ماهم می دانیم با پول بیت المال همیشه در خارج از 
کشور بودی و دو دهه است که جهانگردی می کنید جناب 
حدادی و آنقدر این گیتی نوردی به شما چسبید که قبل از 
المپیک ریو ممنوع و الورود شدی به ایران و از همان خارج 
رفتی برزیل به عنوان توریستی بامزه و در داخل دهکده می 
چرخیدی و طنز می گفتی تا بقیه روحیه بگیرند چون پرتاب 
شما در حد نفر سی و پنجم هم نبود... اما برای همین 
سی و پنجمی هم حداقل سی و پنج اردو برای خودت در 
خارج ردیف کردید و منهای امور دیگر که اخلاقی نیست 
الان باز کنیم و اگر آن خانواده رضایت نمی دادند الانم باید 

در همالن خارج اردو می زدی!

آنچه که از قرائن پیداست شما در بهترین حالت هم در 
المپیک توکیو اگر جزو ٨ نفر برتر قرار بگیری نسبت به 
ریو پیشرفت بوده است اما رکوردها نشان می دهد کسب 
مدال شما در حد محال است و ناشدنی! اگر ورزش ما رستم 
سازی نمی کرد الان باید ده نفر در ماده پرتاب دیسک آماده 

می داشتیم تا هم شما یکه تازی نکنید و نازت را به هر 
قیمی نخرند و هم امید ما به کسب مدال اینگونه با خار 

پاشنه پای شما ناامید نشود.
انگار برای متولیان ورزش درس عبرت نمی شود. خنده دار 
نیست بگوییم جوانان ورزشکار مستعد ما دوتا المپیک را 
وزنه برداری به خاطر منیت های رضازاده و سه المپیک را 
دوومیدانی به خاطر اینکه احسان حدادی بی رقیب بماند از 

دست داد؟ چه استعدادهایی نابود شدن به خاطر شماها...
خلاصه اینکه امیدواریم خار پاشنه را بهانه عدم موفقیت 
در المپیک قرار ندهید چه اینکه از همین الان خدمت 
مدال  تکرار  به  امیدی  کنیم  ورزش عرض می  متولیان 
لندن توسط حدادی در توکیو نباید داشته باشیم. ورزش 
ما از این مدیران ضعیف ضربه می خورد چرا که ورزشکار 
از خدا می خواهد فقط خودش باشد و همه امکانات و 
بودجه را به او بدهند ولی مدیر را برای چی انتخاب می 
کنند. آقای مبینی شما را برای چی گذاشته اند سرپرست 
فدراسیون دوومیدانی شوید؟ حتما از سر و صدای حدادی 
می ترسید؟ کاش رفتار سیدحمید سجادی الگوی شماها 
باشد. خار پاشنه و آلمان با دلار ٢٥ هزار تومانی؟ یک ده 

سانت نخ می خواهد و تمام!
می خواهید علمی باشد این همه پزشک حاذق داریم. آقای 
حدادی می گوید پزشکان ایرانی باید تضمین بدهند که من 
ده روزه خوب می شوم... چه تضمینی آقای حدادی؟ شاید 
شما ده تا مشکل دیگر هم داشتی؟ فقط بیچاره فوتبال 
و کشتی است که همه نگاه ها متوجه آن هاست وگرنه 
اتفاقاتی مثل خار پاشنه در فدراسیون های ما می افتاد 
که باید سرتو بکوبی به دیوار! بازهم از مدیران نالایق ضربه 
می خوریم. در مقابل این ورزشکاران اگر صفایی فراهانی 
یا امیر عابدینی یا مهندش هاشمی طبا یا محمد دادکان 
یا محمدرضا پهلوان و... اگر باشند هرگز این اتفاقات رخ 

نمی دهد...

دیدگاه

اندرحکایت سرزمین عجایب ورزش ایران؛

این قسمت: خار پاشنه!

بانوان

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

متاسفانه مسئولان فدراسیون ها بعضا اسم برخی ورزشکاران را رستم می گذرارند 
و می ترسند صدایش کنند! در وزنه برداری هم بیش از 16 سال تمامی عوامل تحت 

سیطره یک وزنه بردار بود و هرچه او می خواست باید می شد!
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پوکری که نباید پتک شود!
مصطفی فراغت

نویسنده 

پیروزی های پیاپی حالا به سرورِ میلیون ها و دغدغه صدها 
هزار نفری مبدل شده که در فضایِ ملتهب امروز جز همین 
حرص و جوش خوردن ها و تو سرِ هم زدن ها فرصتِ دیگری 
برای از یاد بردن دقایق سختی که در آن نفس می کشیم، 

نمی یابند!
پوکر قهرمانی سرانجام محقق شد. امروز وقت شادی و کری 
خوانی است. اما موضوعی که باید به آن پرداخته شود آن است 
که آیا مفهوم این قهرمانی ها یعنی بدون عیب بود و یا پوکر 
می تواند دست مایه ای باشد برای موفقیت های بزرگتر مثلِ 

آسیا؟ 
کاملا پیداست با همه موفقیت هایی که پرسپولیس در پنج 
فصل گذشته لیگ برتر داشته اما از نظر کیفیتِ بازیکنان 
در قیاس با استقلال و سپاهان و تراکتور در مضیقه بوده، 
بازیکنانی که بتوانند بارِ بازی های حساس داخلی و بین المللی 

را از زمین بردارند.
به ترکیب تیمی که چهارمین قهرمانی متوالی را جشن گرفته 
نگاه کنید. کدامشان توان تاپ شدن را دارند. نگاه احساسی و 
هواداری را کنار بگذاریم. کدامشان می توانند به جز ایران در 
سایر لیگ های معتبر حضور و البته حضورِ موثر داشته باشند؟

گفته  ای  مصاحبه  در  پیش  چندی  محمدی  گل  یحی 
بود:»بازیکنان پرسپولیس برای قهرمانی تربیت شده اند.« بله 
بازیکنان پرسپولیس برای قهرمانی تربیت شده اند؛ اما قهرمانی 
در ایران که این هم به دلیل ذهن برنده ای است که پیدا 

کرده اند.
قطعا این صحبت ها به دلیل وزنِ )احساسی( بالایی که دارد 
می تواند در ادامه بلای جان شود چرا که خود او هم می داند 
این تیم برای ادامه موفقیت ها بیش از ۵۰ درصد نیاز به تقویت 
دارد! خود یحیی می داند تیمی که در اختیار دارد با وجود این 
پیروزی ها اما به لحاظ فنی با آنچه در ذهن می پروراند فاصله 
دارد. او به عنوان نفر اول کادر فنی به خوبی آگاه است که 
در بازی های مهم )آسیایی( نمی تواند روی ترابی و علیپور 
و عالیشاه و کامیابی نیا و نعمتی و کنعانی زادگان و... که 
جزو ترکیب اصلی بوده و گل های سه امتیازی می زنند، زیاد 

حساب کند!
شما بگویید اگر فوتبال دویدن نداشت و تنها تکنیک و هوش 
بود چند درصد از بازیکنان لیگ برتر و حتی دسته یکی را می 

شد به معنای واقعی فوتبالیست نامید؟
به نظرم مربیان پرسپولیس برای موفقیت در آسیا از همین 
امروز باید به دنبال بازیکنانی باشند که در کنارِ تکنیک، تاکتیک 
)به معنای  پذیری، ضریب هوشی و قدرت تصمیم گیری 
واقعی حرفه ای بودن( از قدرت دوندگی خوبی نیز برخوردار 

باشند؛ نه بر عکسِ آن.
بعد از قهرمانی های متوالی در ایران که »ستودنی« است، حالا 
برنامه ریزی ها باید برای فتح قله های دیگر باشد. اما در این 
مسیر حتما باید این نکته در نظر گرفته شود که یکی از پیش 
نیازهای مهم؛ داشتن بازیکنانی است که قواره بین المللی 
داشته باشند. قصد نگارنده زیر سوال بردن توانایی های بازیکنان 
و قهرمانی های متوالی نیست اما نگاه فراتر از لیگ داخلی 
است. خود هوادار هم می داند با موجودیِ امروز رسیدن به 
موفقیت در ابعادِ بزرگتر کمی دشوار است مگر آن که یحیی و 
مدیرانِ پرسپولیس با دور شدن از رفتار و گفتارهای احساسی، 

کمی واقعی تر کیفیت بازیکنان را سبک و سنگین کنند!

آن هایی كه برای درپوش گذاشتن بر ضعف های فنی و 
مدیریتی تیم مورد علاقه خود و برای لوث كردن قهرمانی 
و اقتدار تیم حریف از واژه تیم حكومتی استفاده می كنند! 
با هزار و یك دلیل مشخص است كه یا تعریفی از حكومت 
ندارند و یا به دنبال این هستند كه به این بهانه امتیازات 

بیشتری از حاكمیت بگیرند.
قصدم این نیست در این مقال به مقایسه اختیارات و 
امتیازات و عملكرد استقلال و پرسپولیس طی یك دهه 
گذشته بپردازم كه اگر از یكی دو مورد ناداوری آن هم صرفا 
در پایان فصل گذشته در مورد استقلال فاكتور بگیریم )كه 
اشتباه داوری امری بدیهی در فوتبال است( تشریح ساختار 
و تاریخچه این تیم در مقایسه با پرسپولیس اثبات خواهد 
كرد كه كدامین تیم نزد درگاه ملوكانه عزیز بوده و هست!؟ 
گو اینكه پرداختن به این بحث بدون توجه به زوایای آشكار 
و پنهان اجتماعی، سیاسی و... اساسا بی معناست. اما از 

آنجا كه به دلیل پوكر قهرمانی پرسپولیس توسط یحیی گل 
محمدی، برخی كج اندیشان با هدف لوث كردن قهرمانی 
پرسپولیس به مقایسه دستمزد یحیی با فرهاد مجیدی 
پرداخته اند و آن را از دلایل علاقمندی حكومت به تیم 

پرسپولیس بر شمرده اند كه بسیار مضحكانه است!
زیرا فرهاد مجیدی كه عمر سرمربیگری اش به یك سال نمی 
رسد و از سابقه بازیگری یحیی هم برخوردار نیست! واضح 
و مبرهن است كه به هیچ عنوان در یك ترازو برای سنجش 
قرار نمی گیرند. مجیدی كه عالم و آدم می دانند توسط 
چه كسانی )!( سكاندار تیم بزرگ استقلال شد و سپس 
با استخدام استراماچونی سر از تیم ملی امید درآورد! نه 
به اندازه یحیی سابقه بازی كردن در تیم ملی و حضور - و 
گلزنی- در جام جهانی دارد و نه با تیم هایی نظیر صبا باتری، 
نفت، ذوب آهن، تراكتور و پدیده قادر بوده خودرا به لیگ 

فوتبال ایران دیكته كند.
پس مقایسه مجیدی با یحیی گل محمدی از هر دریچه ای 

مقایسه بی پایه و اساس است. 
یحیی گل محمدی كه او را از تیم پورا می شناسم امروز 
بی  مردی  ماست.  مربیان  جدید  نسل  مربیان  پیشوای 
حاشیه، كم حرف، اهل تلاش و البته تكامل كه در هر تیمی 
بود بی حاشیه در مسیر رشد و توسعه و تعالی قرار داشته 
و امروز به همراه كادر فنی اش نظیر حمید مطهری، داود 
فنایی از بهترین های فوتبال ما محسوب می شوند. گرچه 

یحیی و همكارانش هنوز راه زیادی در پیش دارند و باید كه 
قابلیت های خود را در عرصه قاره كهن و ایضا جهان فوتبال 
به منصه ظهور برسانند. اما این بدان معنا نیست هر تازه 
از راه رسیده ای حالا به هر بهانه ای با پیشوای نسل جدید 

مربیان مقایسه گردد.
یحیی را باید با امثال امیر قلعه نویی، برانكو ایوانکوویچ، 
وینفرد شفر، استراماچونی، علی دایی مقایسه كرد و فرهاد 

هم با امثال جواد نكونام، محمود فكری، میثم منیعی و...

قلندر

گل محمدي را با مجیدي مقایسه نکنید؛

يحيی »پيشوای« جديد فوتبال ايران
دریچه

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

درخشش ایرانی ها در لیگ پرتغال

لیگ پرتغال در حالی به پایان رسید که سه بازیکن 
ایرانی توانستند نمایش فوق العاده ای داشته باشند و در 

آیتم های مختلف جزو برترین ها قرار بگیرند.
مسابقات لیگ پرتغال در فصل ۲۰۱۹-۲۰۲۰ بامداد روز 
گذشته به اتمام رسید. تیم فوتبال پورتو در پایان این 
فصل قهرمان شد، بنفیکا راهی پلی آف لیگ قهرمانان 
شد. تیم براگا به لیگ اروپا رفت و تیم های اسپورتینگ 
را  اروپا  لیگ  انتخابی  سهمیه  آوه ۲  ریو  و  لیسبون 
تصاحب کردند. در پایین جدول نیز پورتیمیننزه و آوس 

راهی لیگ پایین تر شدند.

سه بازیکن ایرانی در این فصل از لیگ پرتغال حاضر 
مهرداد  رسید.  اروپا  لیگ  به  ریوآوه  با  طارمی  بودند. 
محمدی به اتفاق آوس راهی لیگ پایین تر شد و امیر 
عابدزاده با ماریتیمو مانند فصل قبل در جایگاه یازدهم 
قرار گرفت. با این حال هر سه نفر به طور کل نمایش 
بسیار خوبی داشتند و نگاه های زیادی را به سمت خود 

خیره کردند.
مهدی طارمی به همراه پیتزی و وینیسیوس بهترین 
گلزنان این دوره از مسابقات شدند اما مهاجم برزیلی 
بنفیکا در دقایق کمتری به این تعداد گل رسید و جایزه 
را مال خود کرد. با این وجود این، پایانِ درخشش طارمی 

و بازیکنان ایرانی نبود.
در بخش بهترین نمره از سوی سایت سوفا اسکور برونو 
فرناندز ستاره نیم فصل اول اسپورتینگ همچنان بهترین 
نمره را تا پایان فصل برای خود نگه داشت. در بخش 
بهترین گلزنان همانطور که گفته شد طارمی ۱۸ گل زد و 
مهرداد محمدی نیز هشت گل به ثمر رساند و نوزدهمین 

بازیکن لیگ از این حیث بود.
در بخش پاس گل مهرداد محمدی با پنج پاس گل 
بهتر از طارمی عمل کرد که ۲ پاس گل داده بود. در 
این بخش پیتزی با ۱۴ پاس گل بهترین بازیکن بود و 

شریکی نداشت.
مهدی طارمی بیشترین درصد گلزنی پنالتی را به خود 
اختصاص داد. او هر هفت پنالتی که زد را به گل تبدیل 
کرد با این حال الکس تلس از پورتو بیشترین گل را از 
روی نقطه پنالتی وارد دروازه رقبا کرد. ستاره پورتو از 
۱۰ پنالتی که زد هشت تا را به گل تبدیل کرد. مهرداد 
محمدی نیز سه تا از چهار پنالتی که به سمت دروازه اش 

زده شد را به گل تبدیل کرد.
در بخش مجموع گل و پاس گل مهدی طارمی با ۲۰ 
تاثیرگذاری نفر چهارم بود. در این بخش هم پیتزی نفر 
اول بود. البته که اگر پنالتی هایی که طارمی برای تیمش 
گرفت را محاسبه کنیم او به رده دوم صعود می کند. 
مهرداد محمدی با ۱۳ اثرگذاری مستقیم روی گل در رده 

پانزدهم قرار گرفت.
مهرداد محمدی در بخش گل کردن ضربات ایستگاهی 
بهترین آمار لیگ را به خود اختصاص داد. مهرداد ۲ تا از 

۶ ضربه ایستگاهی را به گل تبدیل کرد و به جز او کابرال 
و مارلون توانستند این تعداد گل را به ثمر برسانند ولی 

تعداد ضربات کل آنها به ترتیب ۱۰ و ۱۱ بود.
بخشی که باعث شد عنوان آقای گلی از چنگ مهدی 
طارمی دربیاید همین بخش است. جایی که وینیسیوس 
توانست در هر ۹۹ دقیقه یک گل به ثمر برساند. طارمی 
در این بخش با گلزنی در هر ۱۳۱ دقیقه نفر سوم شد. 
مهرداد محمدی هم با گلزنی در هر ۲۹۲ دقیقه در جایگاه 

سی و چهارم جای گرفت.
در قسمت شوت به سمت دروازه طارمی با میانگین ۲.۱ 
شوت در رده چهارم جای گرفت.مهرداد محمدی با ۱.۴ 
شوت در رده ۲۳ قرار گرفت.طارمی در بخش موقعیت 
بزرگ از دست رفته هم بعد از پائولینیو با ۱۵ موقعیت 
جایگاه دوم را مال خود کرد. مهرداد با هفت فرصت از 

دست رفته رده شانزدهم را به دست آورد.
مهدی طارمی در بخش گرفتن پنالتی با اختلاف بهترین 
بازیکن بود. او به تنهایی هشت پنالتی برای تیمش 
گرفت و با نزدیک ترین تعقیب کننده پنج پنالتی فاصله 

دارد.
در بخش سیو در هر بازی امیر عابدزاده با میانگین ۲.۹ 
سیو در رده هشتم قرار گرفت. شاید اگر امیر بازی های 
بیشتری را انجام می داد می توانست به رده های بالاتر نیز 
صعود کند. امیر به طور میانگین در هر مسابقه یک گل 
خورد. گلر ایرانی تیم ماریتیمو با ۱۰ کلین شیت پنجمین 
آگوستین  شد.  فصل  این  در  پرتغال  برتر  دروازه بان 
مارچسین آرژانتینی و ملی پوش با ۱۸ کلین شیت اول 

شد.
حال باید دید برای فصل آینده این سه بازیکن در کدام 
تیم ها بازی می کنند. به احتمال فراوان طارمی و مهرداد 
محمدی در تیم های فعلی بازی نخواهند کرد اما تکلیف 

عابدزاده مشخص نیست.

لژیونرها

مجید  سعیدی
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